
سوت آغاز بیســـت و چهارمین دوره 
مســـابقات لیگ برتر فوتبـــال از روز 
پنجشـــنبه به صـــدا درآمـــد و 16 تیم 
لیگ برتـــری در یک ماراتن ســـخت 
و نفســـگیر بـــه رقابـــت بـــا یکدیگر 
خواهنـــد پرداخـــت. در ایـــن میان 
قرعه کشی مسابقات لیگ نخبگان 
و لیگ قهرمانان آســـیا برگزار شـــد 
و 4 نماینـــده فوتبـــال ایـــران در این 
2 میدان ســـخت، بـــا حریفان خود 
آشنا شدند. استقلال و پرسپولیس 
با حضـــور در لیگ نخبگان آســـیا با 
قرعـــه ســـختی مواجـــه شـــدند چرا 
کـــه جـــدال بـــا تیم هـــای متمـــول 
 2 بـــرای  عربـــی چالـــش ســـختی 
نماینـــده کشـــورمان در مســـابقات 
بـــا اهمیت لیـــگ نخبـــگان خواهد 
تیم هـــای  دیگـــر  ســـوی  در  بـــود. 
ســـپاهان و تراکتـــور هـــم بـــا حضور 
در لیگ قهرمانان آســـیا که ســـطح 
2 مســـابقات باشـــگاه های آســـیایی 
شـــناخته می شـــود، رقابت ســـختی 
با حریفـــان خود خواهند داشـــت. 
پیـــش از ایـــن فدراســـیون فوتبـــال 
ی  3میلیـــارد 2 5 جـــه  بود ســـقف 

بـــرای تیم هـــا در نظـــر گرفـــت و در 
روزهـــای اخیر دائمـــاً صحبت هایی 
در خصـــوص افزایـــش حـــدود 100 تا 
150میلیـــارد بـــه بودجـــه تیم هایی 
که باید در آســـیا به میـــدان بروند، 
مطرح شـــد تا نماینـــدگان ایران در 
آســـیا بتواننـــد بـــا جـــذب بازیکنان 
بـــه مصـــاف غول هـــای  باکیفیـــت 
آســـیایی برونـــد. البتـــه افزایـــش 
ســـقف بودجـــه 4 تیـــم تراکتـــور، 
اســـتقلال، ســـپاهان و پرسپولیس 
موافقان و مخالفانی داشـــته و دارد 
که تنهـــا مخالـــف افزایش ســـقف 
بودجه رضـــا درویـــش، مدیرعامل 
پرسپولیس اســـت. در این شرایط 
دیـــروز جلســـه ای در فدراســـیون 
فوتبال برگزار شـــد تا اعضای هیأت 
رئیســـه فدراســـیون در خصـــوص 
افزایش ســـقف بودجه نمایندگان 
کشـــورمان در آســـیا تصمیم گیری 
کننـــد. در ایـــن شـــرایط مدیـــران 
تیم هایـــی چون ســـپاهان، تراکتور 
آن  خواهـــان  اســـتقلال  البتـــه  و 
هســـتند تا مســـئولان فدراســـیون 
فوتبـــال، پاداش هـــای ایـــن 3 تیم 
در رقابت هـــای پیش رو را در مقطع 
کنونـــی در ســـقف بودجـــه لحـــاظ 
کنند تـــا آنهـــا بتوانند با فـــراغ بال 
بیشـــتری در بـــازار نقل وانتقـــالات 

کار خـــود را پیـــش ببرنـــد. در ایـــن 
شـــرایط اعـــلام شـــد کـــه تیم های 
پرســـپولیس جهـــت  و  اســـتقلال 
ورود بـــه لیـــگ نخبـــگان 800هـــزار 

دلار و تیم هـــای ســـپاهان و تراکتور 
هـــم بـــا ورود بـــه لیـــگ قهرمانـــان 
آســـیا 300هزار دلار از AFC دریافت 
خواهند کـــرد، این موضـــوع باعث 

شد تا مســـئولان فدراسیون فوتبال 
بـــه فکـــر افزایـــش ســـقف بودجه 
باشـــند. شـــنیده می شـــود که قرار 
بر این شـــده تا براساس مبالغی که 

این 4 تیم در لیـــگ نخبگان و لیگ 
قهرمانان آســـیا دریافـــت می کنند، 
بودجـــه تیم هـــا 100 تـــا 150 میلیارد 

تومـــان افزایـــش یابد.

سرپرست کمیته داوران:

VAR ، عدالت را اجرا کرد
دیدار تراکتور با پرسپولیس با داور ویدیویی

مقصد سومین VAR مشخص شد
فدراســـیون فوتبال در هفته نخســـت لیگ برتر از دو دســـتگاه VAR در 
بازی پرســـپولیس و ذوب آهن اصفهان در ورزشـــگاه امـــام خمینی)ره( 
شهر اراک و همچنین دیدار شـــمس آذر با استقلال تهران در استادیوم 
ســـردار آزادگان قزوین اســـتفاده کرد. مهدی تاج که بابت عدم دریافت 
پول از هزینه تخصیص داده شـــده به شـــرکت توســـعه و تجهیز اماکن 
ورزشـــی از ســـوی وزارت ورزش برای خرید سیســـتم های داور ویدیویی 
گله مند اســـت اقدام بـــه پرداخت مبلغ خریـــد و آزادســـازی آنها کرد تا 
تحت هر شـــرایطی لیگ بیســـت و چهارم را با VAR آغاز کند. مقدمات 
ورود دو دســـتگاه چینی دیگر خریداری شـــده به کشـــور نیز انجام شده 
اســـت تا آنهـــا در ورزشـــگاه های محل برگـــزاری رقابت هـــای لیگ برتر 
نصب و راه اندازی شـــوند. حساســـیت بـــازی پرســـپولیس و تراکتور در 
تبریـــز در هفته دوم لیگ برتر باعث دســـتور تاج برای انتقال دســـتگاه 
VAR جدید به ورزشـــگاه یادگار امام  شـــده اســـت تا راه اندازی آن قبل 
از روز پنجشـــنبه هفتـــه جـــاری انجـــام و تســـت گیری مورد تأییـــد فیفا 
صـــورت پذیرد. دیـــدار تیم هـــای فوتبال پرســـپولیس و تراکتـــور تبریز 
ســـاعت 1۹:45 روز پنجشنبه اول شـــهریورماه در هفته دوم رقابت های 

لیگ برتر برگزار می شـــود.

نخســـتین هفتـــه از رقابت هـــای لیـــگ برتر 
در شـــرایطی برگـــزار شـــد کـــه اســـتفاده از 
VAR در دو دیـــدار ســـرخابی های پایتخت 
مقابل رقبـــا، نوید اســـتفاده از ایـــن فناوری 
در تمامـــی بازی های لیـــگ را داد. موضوعی 
که می تواند کمک بســـیار بزرگـــی به جامعه 
داوری کنـــد. دانیـــال مـــرادی، سرپرســـت 
دپارتمـــان داوری، در خصـــوص عملکـــرد 
داوران در هر یک از ایـــن دیدارها گفت: »در 
خصوص ســـه بازی روز اول از هفته نخست 
عملکرد مطلوبی را در هر ســـه بازی شـــاهد 
بودیم که در دیدار پرســـپولیس و ذوب آهن 
اصفهـــان از VAR اســـتفاده شـــد کـــه تمام 

تصمیم هـــای داور مســـابقه را تأییـــد کرد.«
او در خصوص تأثیر داور ویدیویی در جریان 
بـــازی شـــمس آذر قزوین و اســـتقلال تهران 
تأکیـــد کـــرد: »خـــودم در ورزشـــگاه ســـردار 

 VAR آزادگان قزویـــن بـــودم. خدا را شـــکر
توانســـت عدالـــت را اجرا کنـــد و تصمیماتی 
کـــه در بازی گرفته شـــد در نهایـــت با کمک 
داور ویدیویی به درســـتی اتخاذ شـــد. دیدار 
نســـاجی و فـــولاد عملکـــرد خوبـــی از تیـــم 
داوری را شـــاهد بودیـــم. بـــازی تراکتـــور و 
مـــس رفســـنجان هـــم همین طـــور بـــود تا 
عملکرد فوق العاده داور مسابقه را ببینیم.« 
سرپرســـت کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
افـــزود: »در بازی هـــوادار و خیبر خرم آباد به 
دلیـــل اینکه زاویـــه دوربین برای تشـــخیص 
مناســـب نیســـت باید منتظر زوایای جدید 
از ایـــن بـــازی باشـــیم تـــا درباره یـــک صحنه 
مشـــکوک در آن بتوانیم به درستی تشخیص 
لازم را بدهیـــم. در بازی ســـپاهان اصفهان و 
چادرملو اردکان متأســـفانه کمک داور بازی 
گل تیـــم ســـپاهان را آفســـاید گرفـــت و بـــه 

اشـــتباه مردود اعلام کـــرد. در جریـــان این 
بازی یک پنالتی هم برای ســـپاهان اصفهان 
گرفتـــه شـــد کـــه بایـــد مـــورد بررســـی قرار 
بگیـــرد.« مرادی در پایان دربـــاره تأثیر کمک 
داور ویدیویـــی در آرامـــش دو بازی لیگ برتر 
که از این سیســـتم اســـتفاده شد تأکید کرد: 
»مـــن نـــه تنهـــا از اعضـــای تیم هایـــی که در 

بازی هایشـــان از این سیســـتم استفاده شد 
تشـــکر می کنـــم، بلکـــه از تمـــام تیم هـــا که 
رفتارهای خوبی با تیم های داوری داشـــتند 
باید تقدیر کنـــم. من فکـــر می کنم فرهنگ 
بســـیار متفاوت و آرامش خاصی را با کمک و 
همراهی باشـــگاه ها و جامعه داوری در فصل 

پیش رو شـــاهد خواهیـــم بود.«
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خبر

تاج عضو کمیته سازماندهی فیفا شد
فدراســـیون بین المللی فوتبال )فیفا( لیســـت اعضای 
کمیته های مختلـــف خود را اعلام کرد. در این لیســـت 
مهدی تاج، رئیس فدراســـیون فوتبال ایران، در کمیته 
ســـازماندهی رقابت های فیفـــا حضـــور دارد. وی در این 
کمیته در کنار الکســـاندر چفرین، رئیـــس یوفا، خاویر 
زانتـــی افســـانه ای و چهره های سرشـــناس دیگر حضور 
خواهـــد داشـــت. کمیتـــه مســـابقات فیفا مســـئولیت 
برنامه ریـــزی و هماهنگی کلیـــه رقابت های زیرمجموعه 
فدراســـیون بین المللـــی را برعهده دارد. تـــاج که نایب 
رئیســـی کنفدراســـیون فوتبال آســـیا را نیز برعهده دارد 
حـــالا در کمیتـــه  ســـازماندهی رقابت های فیفـــا هم به 
مسئولیت رسیده اســـت. در کمیته های فیفا، جهانگیر 

بگلـــری هم یکی از اعضای کمیته اســـتیناف اســـت.

VAR مورد عجیب  در استفاده از
بـــا وجـــود مشـــخص بـــودن قوانیـــن مربـــوط به 
وی ای آر، امـــا همچنـــان بازی هـــای لیـــگ برتـــر از 
اســـکوربورد ورزشـــگاه ها پخـــش نمی شـــود. زمانی 
کـــه وجـــود اســـکوربورد در ورزشـــگاه  های ایـــران 
اجبـــاری شـــد، در ابتدا بـــازی به طور مســـتقیم از 
این مانیتورهای بزرگ در ورزشـــگاه پخش می شـــد 
امـــا در ادامـــه به خاطـــر اینکه صحنه های آهســـته 
نیز به تصویر کشـــیده می شـــد و در مســـائل داوری 
خـــود داوران را به اشـــتباه می انداخـــت و اعتراض 
هـــواداران و اعضـــای تیم ها را زیـــاد می کرد تصمیم 
بـــه آن گرفته شـــد کـــه دیگـــر صحنه های بـــازی از 
اســـکوربورد ورزشـــگاه پخش نشـــود و فقط نتیجه 
بـــه نمایش در بیاید. بـــا ورود تکنولوژی کمک داور 
ویدیویی بـــه فوتبال ایران اما پخش مســـابقات به 
صورت مســـتقیم از اســـکوربورد یک الزام اســـت. 
بـــا توجـــه بـــه اینکـــه وی ای آر همـــه صحنه هـــای 
مشـــکوک را مورد بازبینی قـــرار می دهد هم پخش 
بازی ها از اســـکوربورد بازی هایی کـــه VAR دارند، 
مشکل ســـاز نمی شـــود. بـــا ایـــن حـــال در دو بازی 
حســـاس هفته اول لیگ برتر میان پرســـپولیس و 
ذوب آهن و اســـتقلال و شمس آذر خبری از پخش 
مســـتقیم بـــازی و نمایش صحنه های مشـــکوک از 
طریق اســـکوربورد نبـــود. در ورزشـــگاه های اراک و 
قزویـــن با وجود اینکـــه اســـکوربردهای خوبی هم 
دارنـــد و VAR هـــم بود، امـــا بازی ها به طـــور زنده 
از اســـکوربورد پخـــش نشـــد و حتـــی صحنه هـــای 
مشـــکوک که از ســـوی داوران چک می شـــد نیز در 
هنگام بررســـی بـــه نمایش درنیامد کـــه یک اتفاق 

عجیب بـــه نظر می رســـد.

 بازگشت عزت اللهی 
به لیگ قهرمانان  آسیا

تیـــم  ملی پـــوش  هافبـــک   ، عزت اللهـــی  ســـعید 
شـــباب الاهلی که در چنـــد هفته پایانی لیـــگ ادنوک 
امـــارات دچـــار مصدومیت شـــد، در آســـتانه فیفادی 
شـــهریور به تمرینـــات گروهـــی تیم باشـــگاهی خود 
اضافه شـــد تا کار خود را برای بازگشـــت بـــه تیم ملی 
از ســـر بگیرد. نکته مهـــم در مـــورد عزت اللهی اینکه 
او فیفـــادی خـــرداد را از دســـت داد اما حـــالا از اولین 
بازی تیم ملـــی در مقدماتی جام جهانـــی همراه امیر 
قلعه نویـــی خواهـــد بـــود. عزت اللهی کـــه این فصل 
ســـردار آزمون را هـــم در کنار خـــود می بینـــد، از آخر 
شـــهریور وارد لیـــگ قهرمانان خواهد شـــد تـــا رقابت 
بـــرای قهرمانـــی  در آســـیا را دنبال کنـــد. نکته جالب 
دربـــاره هافبک تیـــم ملی اینکـــه او ســـابقه حضور در 
لیـــگ قهرمانـــان بـــا پیراهـــن الغرافـــه را دارد اما حالا 
امیدوار اســـت با شـــباب الاهلی طلســـم موفقیت در 
ایـــن رقابت ها را بشـــکند. البتـــه در مورد وی شـــایعه 
جدایـــی از شـــباب و بازگشـــت بـــه اروپـــا هـــم وجود 
داشـــت اما مصدومیت سبب شـــد تا او پیش فصل را 
در تمرینات انفرادی بگذراند و حالا آماده بازگشت به 

اردوی تیـــم باشـــگاهی و البته تیم ملی شـــود.

دعوت از 22 بازیکن به تیم ملی فوتسال

قلم قرمز روی نام بهترین دروازه بان 
جام ملت ها

وحید شمسایی ســـرمربی تیم ملی فوتسال به منظور 
حضوری مقتدرانـــه در جام جهانی 2024 ازبکســـتان، 
نـــام 22 بازیکـــن را بـــرای حضـــور در اردو اعـــلام کرد. 
بر این اســـاس ســـعید مؤمنی، ســـجاد بابایـــی، بهزاد 
رســـولی، محمدرضا سنگ ســـفیدی، محمد شـــجری، 
مهـــدی اسدشـــیر، علیرضا رفیعی پور، محمدحســـین 
درخشـــانی، علی اصغر حسن زاده، ســـالار آقاپور، علی 
اکرمـــی، امیرحســـین داودی، محمدحســـین بازیـــار، 
مهـــدی کریمی، مســـلم اولادقباد، مســـعود یوســـف، 
ســـجاد یوســـف خواه، حمـــزه کدخدایـــی، حســـین 
طیبـــی، ســـعید احمدعباســـی، بهـــروز عظیمـــی و 
امیرحســـین ابطحـــی بازیکنـــان دعوت شـــده به تیم 
ملی فوتســـال هســـتند. این بازیکنان طبق برنامه روز 
شـــنبه 27مـــرداد در هتـــل آکادمی  مرکز ملـــی فوتبال 
حضور خواهند یافت و نخســـتین جلســـه تمرینی تیم 
ملی فوتسال ســـاعت 10:30 روز یکشنبه 28 مرداد، در 
خانه فوتســـال برگزار خواهد شد. مطابق برنامه ریزی 
انجـــام شـــده، نشســـت خبـــری ســـرمربی تیـــم ملی 
فوتسال از ســـاعت ۹ تا 10:20 روز  یکشنبه 28 مرداد در 
ســـالن همایش های هتـــل آکادمی ملـــی فوتبال ایران 
برگزار خواهد شـــد. باقر محمـــدی بهترین دروازه بان 
جام ملت های آســـیا 2024 امشـــب )جمعـــه( به دلیل 
اتفاقات دیدار گیتی پســـند-مس ســـونگون با انتشـــار 
متنی در فضای مجـــازی، از تیم ملی خداحافظی کرد. 
ســـنگربان گیتی پســـند کمتر از یک ســـاعت بعد، این 
متـــن را از صفحه خود حذف کرد. بـــا این حال به نظر 
می رســـد با توجـــه به این متـــن مربیان ایـــن تیم روی 

نام محمـــدی قلم قرمز کشـــیده اند.

استقلال و 
پرسپولیس 
جهت ورود 

به لیگ 
نخبگان 

800هزار دلار 
و تیم های 
سپاهان و 

تراکتور هم با 
ورود به لیگ 

قهرمانان 
آسیا 300هزار 

 AFC دلار از
دریافت 

خواهند کرد

تلاش سپاهان ، استقلال و تراکتور برای افزایش سقف بودجه

ساز مخالف پرسپولیس

زمان بهره برداری از ورزشگاه آزادی معلوم نیست

سرمربی فوتسال فرانسه:

ایران شانس قهرمانی در جام جهانی است
علیرضا مُهمدی:

مدال المپیک را با درآمد کارگری پدرم گرفتم

رافائـــل رینـــو، ســـرمربی تیـــم ملی 
فوتســـال فرانســـه در خصوص جام 
جهانـــی 2024 گفت: »بـــا قاطعیت 
می گویـــم کـــه فوتســـال ایـــران یک 
تیـــم بســـیار قدرتمنـــد اســـت. مـــا 
پیـــش از این حـــدود 8 فصـــل قبل 
برابر ایـــن تیم قرار گرفتیـــم. در آن 
زمـــان تیم فوتســـال جوانـــان ایران 
به فرانســـه ســـفر کرد و در آن زمان 
من نظر بســـیار مثبتـــی در خصوص 

فوتســـال ایـــران و بازیکنـــان ایرانی 
بـــه دســـت آوردم.« او در ادامه بیان 
کـــرد: »بازیکنانـــی ماننـــد حســـین 
طیبـــی، مســـلم و آقاپـــور در تیـــم 
ایـــران بســـیار الهام بخش هســـتند 
و در کارهـــای انفجـــاری و تهاجمـــی 
بســـیار عالی عمل می کنند. ســـبک 
بـــازی ایـــن بازیکن هـــا مـــورد علاقه 
مـــن اســـت و تعـــدادی از بازیکنان 
ایـــران در برخی موارد بـــه بازیکنان 

فوتســـال فرانســـه شـــباهت دارند. 
وقتـــی در جـــام جهانـــی 2016 تیـــم 
ملی ایـــران برابر برزیـــل قرار گرفت 
من در ســـالن حضور داشـــتم و تیم 
ایران نشـــان داد از قـــدرت و هویت 
مختص بـــه خود برخوردار اســـت.« 
تیـــم ملـــی فرانســـه در  ســـرمربی 
خصـــوص شـــباهت ها و تفاوت های 
فوتســـال ایـــران و فرانســـه افـــزود: 
»مهم ترین شـــباهت میان فوتسال 
ایران و فرانســـه این است که هر دو 
تیـــم همانند برزیل بـــر توانایی های 
خـــود تکیـــه کـــرده و در یـــک رونـــد 
رســـیده اند،  قـــدرت  بـــه  طبیعـــی 
هویـــت مســـتقل دارند و فوتســـال 
مختص بـــه خود را ارائـــه می دهند. 
ولـــی ایـــران بـــه لطـــف حضورهای 
متعـــدد در جام هـــای جهانی تجربه 
بســـیار بیشتری نســـبت به ما دارد و 
اگر از این منظر نـــگاه کنیم این تیم 
ملـــی ایران اســـت که نســـبت به ما 

مزیت بیشـــتری دارد.«

علیرضـــا مُهمـــدی، فرنگی کار ایـــذه ای تیم 
ملی کشـــتی که در المپیـــک 2024 به مدال 
نقـــره دســـت یافـــت، با اشـــاره بـــه روزهای 
ســـختی که برای رســـیدن به مدال المپیک 
پشـــت ســـر گذاشـــته و کســـی آن روزهـــا را 
ندیـــده اســـت، گفـــت:  »داخـــل اردو کـــه 
بودیـــم همیشـــه صحبتی بیـــن بچه ها باب 
شـــده بـــود، اینکـــه ایذه ای ها به تیـــم ملی 
می رســـند امـــا نمی تواننـــد مـــدال بگیرند. 
اتفاقـــاً بچه هـــای شایســـته ای از ایـــذه بـــه 
مســـابقات جهانی رفته بودند. این المپیک 
هم به ایـــن فکر می کردم، همیشـــه نگرانی 
ما ایـــن بـــود کـــه نکند ایـــذه نفرین شـــده 
اســـت، این بـــرای من مســـأله خیلی مهمی 
بود و هر شـــب به آن فکر می کـــردم اما بعد 
بـــه خودم می  گفتم همه چیـــز را دو تا خاک 
و بارانداز تعیین می کنـــد، من در خاک فن 

نمی خـــورم و فـــن می زنم.«
او بیـــان داشـــت: »مردم ایـــذه خیلی اذیت 
شـــده اند، رفاه ندارند و فقیرند. پدر خودم 
کارگر است و در عســـلویه کار می کند. اینجا 
همـــه از وقتـــی بالـــغ می شـــوند، کارگـــری 

می کننـــد و خیلی هـــا به عســـلویه می روند، 
مـــن وقتی مـــدال گرفتم خودم دو ســـه بار 
بـــه عســـلویه رفتم، جایـــی که کارگـــران کار 
می کننـــد. پدرم جـــزو همان هاســـت. باید 
ابَرانســـان باشـــی که آنجا دوام بیـــاوری، در 
آن گرمای وحشـــتناک شرجی که گاز داخل 
هوا پخش اســـت و به زور نفس می کشی.«

فرنگـــی کار وزن 82 کیلوگرم افـــزود: »پول 
کارگری هم که مشـــخص اســـت، من جایی 
اســـتخدام نیســـتم و جـــز ایـــن ماه هـــای 

منتهـــی بـــه المپیـــک کـــه بعـــد از کســـب 
ســـهمیه بـــرای مـــا حقـــوق و کمـــی پاداش 
تعیین شـــده بـــود، درآمدی نداشـــتم و پدر 
کارگـــرم هزینه هایـــم را تأمیـــن می کـــرد. با 
درآمـــد کارگری پدرم به اینجا رســـیدم. اهل 
گله و شـــکایت هم نیســـتم. وقتی مردم به 
اســـتقبالم آمدنـــد، فقط آرزو کـــردم که این 
مـــردم طـــوری زندگـــی کنند که حق شـــان 
اســـت. یک لحظه شـــاد کردن آنها یک دنیا 

ارزش داشت. «

محمد محمدی سدهی
روزنامه  نگار

تیم ملی، ذوب آهن  را  خانه به دوش می کند
بعد از آنکه به دلیل چمن نامناســـب ورزشـــگاه 
نقش جهـــان اصفهـــان میزبانـــی تیـــم ملی از 
قرقیزســـتان در روز 15 شـــهریور مـــاه در ایـــن 
ورزشـــگاه منتفـــی شـــد، فدراســـیون فوتبال با 
بازدید از امکانات و شـــرایط ورزشگاه اختصاصی 
ذوب آهـــن در فولادشـــهر ایـــن ورزشـــگاه را بـــه 
عنوان میزبـــان بازی های ملی انتخاب و معرفی 
کرد. بـــر این اســـاس نماینـــدگان فدراســـیون 
فوتبـــال طـــی روزهـــای گذشـــته بـــا هماهنگی 
مدیـــران باشـــگاه ذوب آهـــن بـــرای تجهیـــز و 
استانداردســـازی ورزشگاه ســـبز اصفهان اقدام 
کرده انـــد و این اقدامـــات ادامه دارد. از ســـوی 
دیگـــر قـــرار بـــود بازی هـــای خانگی ســـپاهان 
هـــم بـــه ورزشـــگاه ذوب آهـــن انتقال یابـــد اما 
این مســـأله از سوی فدراســـیون فوتبال منتفی 
شـــد. حالا از اصفهان خبر می رسد که مدیران 
فدراسیون یک درخواست عجیب از ذوب آهن 
داشـــته اند؛ ذوب آهن روز جمعـــه در هفته دوم 
لیگ برتـــر باید از هـــوادار در ورزشـــگاه خانگی 

خـــود میزبانی کند، امـــا فدراسیون نشـــینان از 
ذوبی هـــا خواســـته اند کـــه بـــرای محافظت از 
چمن ورزشـــگاه فولادشـــهر بـــازی خانگی خود 
را به شـــهر دیگـــری منتقـــل کننـــد. میزبانی از 
هـــوادار در شـــهری خـــارج از اصفهـــان هنوز با 
موافقت باشـــگاه ذوب آهن مواجه نشده است؛ 
بـــا توجـــه بـــه اینکـــه ورزشـــگاه های شـــهر های 
اطـــراف اصفهان هم شـــرایط مناســـبی از نظر 
وضعیت استانداردســـازی ندارند و چمن نقش 
جهـــان نیز همچنـــان خراب اســـت، حـــالا در 
صورت پافشـــاری فدراســـیون روی تغییر محل 
بـــازی ذوب آهن ایـــن تیم با یک مشـــکل بزرگ 
مواجـــه خواهـــد شـــد. قـــرار اســـت در یکی دو 
روز آینده با برگزاری جلســـات میان مســـئولان 
فدراســـیون و مدیـــران ذوب آهن دربـــاره محل 
برگزاری دیدار این تیم مقابـــل هوادار در هفته 
دوم تصمیم گیری شـــود. موضوعـــی که با توجه 
به شـــرایط ســـفر هوادار به شـــهر میزبان بازی 

بایـــد خیلی زود تکلیفش روشـــن شـــود.

 قرعه کشـــی لیگ نخبگان آســـیا روز 
جمعه برگزار شـــد و تیم های فوتبال 
اســـتقلال و پرســـپولیس بـــه عنوان 
نماینـــدگان ایـــران حریفان خـــود را 
قرعه کشـــی،  از  پـــس  شـــناختند. 
اولین ســـؤالی کـــه برای همـــه ایجاد 
شـــد، این بـــود کـــه آنها قرار اســـت 
در کدام ورزشـــگاه میزبان بازی های 

خانگی خود باشند. مهدی نصیبی، 
مدیر مجموعه ورزشـــی آزادی گفت: 
بازســـازی  و  »بحـــث مقاوم ســـازی 
ورزشـــگاه صدهـــزار نفـــری از ابتدای 
ســـال 1403 در دستور کار قرار گرفت 
و به طور جدی وارد عملیات اجرایی 
شـــد. کار با 500 نفر نیروی انسانی در 
ســـه طبقـــه بـــالا، وســـط و پایین در 

حال انجـــام اســـت.« او افـــزود: »ما 
فقـــط بحـــث بازســـازی را نداریم، در 
بحـــث بازســـازی معارضـــی بـــرای ما 
پیش آمـــد، از جمله لوله کشـــی آب 
و سیم کشـــی های بـــرق. همین الان 
برای آبیـــاری چمن، بـــه دلیل اینکه 
سیســـتم لوله کشـــی برای بازســـازی 
قطـــع شـــده بـــود، مجبـــور شـــدیم 
خـــط لولـــه از چـــاه دیگر بکشـــیم و 
دو مخـــزن بگذاریم تا چمن را ســـبز 
نگه داریـــم. پیمانکار قـــرارگاه خاتم 
بـــه طـــور جـــدی پـــای کار ایســـتاده 
اســـت و هیـــچ کوتاهـــی نکرده ایم. 
دو شـــیفت 12ســـاعته کار می کنیـــم 
و همـــه می تواننـــد ببیننـــد در ایـــن 
ســـاعت ها کار می کنیم یـــا نه. فقط 
در روزهـــای تاســـوعا و عاشـــورا کار 
نکردیـــم و 24ســـاعته در حـــال کار 
کردن هستیم.« نصیبی خاطرنشان 

کـــرد: »تـــلاش می کنیـــم ورزشـــگاه 
زودتـــر آمـــاده شـــود. محیـــط ایـــن 
ورزشـــگاه با بقیه جاها فرق می کند. 
یکـــی از الزامـــات AFC جایگاه هـــای 
CIP، VIP، تعـــداد صندلی هـــا و... 
بـــود و همان طـــور کـــه می بینید این 
قســـمت ها تخریـــب شـــده اســـت. 
اگـــر فقـــط بحـــث مقاوم ســـازی بود 
شاید می توانســـتیم زودتر کار را تمام 
کنیم. بحث اســـکوربورد را داریم که 
بایـــد تعویض شـــود. خیلی دوســـت 
داریـــم ورزشـــگاه زودتـــر آماده شـــود 
تا تیم های اســـتقلال، پرســـپولیس 
و تیم ملی بـــه همراه تماشـــاگران را 
اینجا ببینیـــم، اما نمی توانـــم تاریخ 
دقیقی برای آماده شـــدن ورزشـــگاه 
اعـــلام کنـــم امـــا همه تلاش مـــان را 
گذاشـــته ایم که این ورزشـــگاه زودتر 

آماده شـــود.«


